
   

 

Schriftelijke vragen van de Statenfracties PvdA, GroenLinks en D66 

Betreft: Wachtlijsten Jeugdzorg 

 

͚Ɛ-Hertogenbosch, 26 november 2014 

 

Geacht college,  

 

Naar aanleiding van een werkbezoek aan jeugdzorg in een naburige provincie werd ons de zorg 

gemeld dat kinderen die na 29 oktober worden aangemeld bij  Bureau Jeugdzorg niet meer in 

behandeling worden genomen. Alle kinderen die na 29 oktober worden aangemeld ʹ tot 31 

december ʹ hebben wel een indicatiebesluit onder de huidige wetgeving, maar zullen niet altijd 

direct in zorg genomen kunnen worden en daarmee overgaan naar het nieuwe stelsel, en vanaf 2 

januari op de (gemeentelijke) wachtlijst staan. De werkvoorraad die hierdoor ontstaat bij gemeenten 

per 1 januari zal enorm hoog zijn en kinderen moeten dus defacto mogelijk (veel) langer dan die 

wettelijke 9 weken wachten op zorg. Alle kinderen die tot 31 december 2014 worden aangemeld, 

worden aangemeld met een indicatiebesluit van Bureau Jeugdzorg en vallen formeel nog onder de 

huidige wet op de jeugdzorg, waarvoor geldt dat een wachttijd niet langer dan negen weken mag 

zijn. Alle kinderen die na 29 oktober worden aangemeld ʹ tot 31 december ʹ hebben wel een 

indicatiebesluit onder de huidige wetgeving, maar zullen niet altijd direct in zorg genomen kunnen 

worden en daarmee overgaan naar het nieuwe stelsel, vanaf 2 januari op de wachtlijst staan. De 

werkvoorraad die hierdoor kan ontstaan bij gemeenten per 1 januari zal enorm hoog zijn.  

 

Onze fracties hebben hierover de volgende vragen aan u: 

 

1. Is deze situatie ook van toepassing in Brabant? 

2. Hoe wordt voorkomen dat gemeenten per 1 januari 2015 worden geconfronteerd met 

kinderen die nog in zorg genomen moeten worden op basis van in een in 2014 afgegeven 

indicatiebesluit door BJZ, terwijl indicering door het gebiedsteam dan nog op gang moet 

komen?  

3. Kinderen die op of na 29 oktober jl. zijn aangemeld hebben recht op zorg vanuit de nog 

vigerende wet op de jeugdzorg. Hoe kan worden gegarandeerd dat deze kinderen de zorg 

ook daadwerkelijk ontvangen, binnen de wettelijke termijn van 9 weken na aanmelding?  

4. Wanneer de kinderen de zorg niet ontvangen na 9 weken lopen de wachtlijsten op en is er 

geen sprake van een warme overdracht. Hoe neemt u hier uw verantwoordelijkheid in, 

aangezien een warme overdracht de verantwoordelijkheid is van de provincie? 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Tine van de Weyer  Patricia Brunklaus  Jeroen Hageman 

PvdA    GroenLinks   D66 

 

 


